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Referat af Bestyrelsesmøde i DOF Nordvestjylland – Afholdt den 21. marts 2023 via TEAMS.

Til stede: Martin (MHH), Henrik (HH), Jan (JSK), Thomas (TBN), Jens Kristian (JKK), Jens (JF),
Kirsten Marie (KMH), Aase (AABK).

Fraværende:  Jes (JG), Gerner (GM), Majken (MB).
…………………………………………………………………………………………………………

Ad 1.         Den  endelige  godkendelse  af  referat  fra  det  seneste  møde,  den  19.  januar  og    
generalforsamling den 25. februar

Referaterne godkendtes med de af MHH og Poul Blicher Andersens fremsendte kommentarer.

Ad 2.         Godkendelse af dagsorden  

Bestyrelsen  godkendte  den  udsendte  dagsorden.  Udover  de  fremsendte  punkter  ønskede  MHH
følgende punkter sat på dagsordenen under punkt 3: Diverse poster og overdragelsesmøde. HHN
ønskede punkt om ynglefugle sat på dagsordenen under punkt 5.

Ad 3.         Nyt fra bestyrelsen  

Bestyrelsen konstituerede sig som følger:

Formand: Martin Høj Hansen
Næstformand: Udestår til næste møde
Kasserer: Udestår til næste møde (Jens Kristian og Jan tager en snak med Elly)
Sekretær: Aase Busk Kristensen
Redaktør: Forslag Anni og Niels Stub (MHH taler med Anni)
Webmaster: Forslag Valdemar Juul (MHH har spurgt ham men ikke fået svar endnu – måske kan
stillingen kombineres med redaktørstillingen).
Arrangementsudvalg: Jakob Barkholt, Brian Jakobsen, Casper Pedersen og Aase Busk Kristensen.

Bestyrelsen gennemgik listen over kommunekontakter ved natur- og miljøsager. 

Vedrørende Naturstyrelsen udgår supplant. HHN oplyste, at Tommy Hansen er interesseret i et sam-
arbejde med DOF NV, blandt andet ynglefugleprojektet i Nationalpark Thy.

MHH undersøger, om Jens Jørgen Pedersen stadig er repræsentant i Friluftsrådet for Morsø.

Vedrørende naturpolitik indgår JG i Grønt Råd for Morsø Kommune i stedet for Jens Jørgen Peder-
sen. JF tilbyder at være suppleant for Carsten Krog Pedersen. MHH taler med Carsten herom, og de
aftaler indbyrdes, hvem der giver besked til kommunen. Bemærk, at Carstens korrekte telefon num-
mer er 23 63 62 23.

MHH har fremsendt link til Forretningsordenen og beder alle læse denne inden næste møde. Han
efterlyste personer til at nærlæse den og komme med eventuelle forslag til ændringer/forbedringer.

Elly vil  holde overdragelseskursus for redaktør,  AABK, MHH, Webmaster,  2 fra arrangements-
udvalget (herunder AABK) og JSK. Ønsker andre at komme med på kurset, bedes de kontakte MH

MHH, JSK og JF deltager i Repræsentantskabsmødet i april 2023. MHH sender invitationen til JF.



Arrangementsudvalget har bedt om OK til delvis dækning af udgifter til et weekendarrangement i
efteråret.  Bestyrelsen diskuterede dette  og beder udvalget  fremsende et  foreløbigt  budget  inden
næste bestyrelsesmøde, hvorefter der tages stilling til ansøgningen på dette møde.

Ad 4.         Kommende møder i 2023  

Næste  bestyrelsesmøde afholdes  fysisk  i  april  hos  AABK. I  juni  afholdes  online  møde.  Næste
fysiske  møde er i august. 

Der afholdes Visionsmøde i efteråret 2023. MHH vil gerne have mødet allerede i september. Det
aftaltes at arbejde på, at mødet bliver i weekenden 23. - 24. september, med møde om lørdagen og
efterfølgende overnatning for de, som ønsker det. Mødested: Vejlernes Administrationsbygning.

MHH efterlyser ideer og tanker i forbindelse med DOF NV’s 50 års jubilæum. Sendes til MHH
eller AABK.

Ad 5.         Eventuelt  

HHN oplyste, at der i år er tilmeldt 13 deltagere, heraf 5 ungdomsmedlemmer, i ynglefugletællingen
mod 6 personer sidste år. Der inkluderes 2 nye områder. Der er møde søndag i felten. Nationalpark
Thy bidrager med 10.000 kr.  til  dækning af  blandt  andet  kørselsudgifter.  Der lægges op til,  at
beløbet forhøjes til 20.000 kr., men dette er endnu ikke vedtaget. HHN spørger, om DOF NV vil
betale nogle udgifter, hvis ikke Naturpark Thy forhøjer. Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde,
hvis ikke Nationalpark Thy forhøjer.

Anni Stub har modtaget tilbud på overnatning på Toftegården Guesthouse i Skagen i forbindelse
med ornitologers overnatning i april og maj. MHH sender tilbuddet videre til bestyrelsen.

JKK  informerede  om  ønsket  om  etablering  af  en  ø  i  Nees  Vig  i  forbindelse  med,  at  Morsø
Kommune vil oversvømme området. Morsø Kommune og lodsejerne vil ikke betale de ca. 40.000
kr., dette koster. Aage V. Jensen Fonden er spurgt, om de er interesseret i projektet, men herfra er
svaret, at der ikke er flere penge lige nu. Det kan tages op igen, når der åbnes for penge. Bestyrelsen
var enig i, at henvendelser til Aage V. Jensen Fonden bør gå gennem DOF centralt. De har overblik
over, hvem der eller kunne tænke sig at ville hjælpe. En ø i Limfjorden ville eventuelt få terner til at
yngle her igen.

Referent
Aase Busk Kristensen


